
2018D30466 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de regering over het Jaarverslag Gemeentefonds 
2017 (Kamerstuk 34 950 B, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Ziengs 

De griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 

1 Wat is de oorzaak van het feit dat 20% van de gemeenten geen 
goedkeurende controleverklaring bij de jaarrekening heeft 
gekregen? Met andere woorden: waarom ervaren sommige 
gemeenten wel problemen met het sociaal domein en andere niet? 

2 Zijn er al cijfers over 2017 bekend over het aantal gemeenten dat 
geen goedkeurende controleverklaring heeftweten te krijgen? En 
wat zijn de specifieke oorzaken dat nog steeds zo’n groot deel geen 
goedkeurende verklaring krijgt? Is er een verband tussen de positie 
van de lokale rekenkamers en het al dan niet verkrijgen van een 
goedkeurende verklaring? Wat gaat de regering doen om meer 
gemeenten een goedkeurende verklaring te laten krijgen?
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